
 

Rozsvícení vánočního stromečku, podpora škol v obcích – Pavlína Vencová 

Paní Pavlína Vencová dne 7. prosince 2014 uspořádala ve spolupráci s ČSŽ Květinov a SDH Květinov 

v místním kulturním domě adventní Rozsvícení vánočního stromečku. Byla to další úspěšná akce, 

jejímž smyslem bylo podpořit okolní venkovské školičky. Dobrovolné finanční příspěvky hostů byly 

určeny pro Základní školu ve Věži. V předchozích letech se podobné akce konaly na podporu škol 

v Lípě a Herálci–Úsobí. Tentokrát se vybralo 3.720 Kč, které byly předány řediteli školy. 

Hlavní myšlenkou akcí na podporu škol bylo ukázat důležitost základního vzdělání nejen ve městech, 

ale také v obcích. Snaha o to, aby se ZŠ v obcích nerušily, ba naopak podpořily. Ukázat, že vzdělání je 

pro každého z nás důležité a není nám lhostejné. Proto se do těchto akcí zapojily nejen školy, ale 

i občané, politici, obce, Kraj Vysočina,  podnikatelé, herci, zpěváci i ZUŠ v Humpolci a v Havlíčkově 

Brodě.  

Na akci vystoupilo klarinetové trio žáků ZUŠ z Havlíčkova Brodu, konzervatoristka Šárka Vencová 

a skupina LaVia z Přibyslavi. O své vánoční vzpomínky se podělili herci Horáckého divadla z Jihlavy 

paní Anna Bazgerová a Josef Kundera. Venku při rozsvícení stromečku zazpíval pěvecký sbor 

z Okrouhlice. Všichni účinkující vystupovali bez nároku na honorář.  

Do pořádání akce se zapojili také obyvatelé Květinova, kteří se přišli v hojném počtu. Báječné vánoční 

cukroví, které všem chutnalo, napekly ve vlastní režii květinovské hospodyňky od babiček po vnučky.  

Paní Pavlína Vencové se podílí na řadě aktivit v obci s velkým osobním nasazením a bez nároku na 

jakoukoliv odměnu. 

 

 

 


